

គម្រោងសេវាសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍន៍សេវាសម្រាប់  
លើកកម្ពស់ជីវភាពរស់នៅ (គ.ជ.អ.ប)  
លេខាធិការប្រទេស

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

លេខ: ៤៤៧/ន.ជ.អ.ប

រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ៣១ ខែ វិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០១៧

**គោរពជូន**

**ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គនាយកនៃគណៈអភិបាលរាជធានី ខេត្ត**

**កម្មវត្ថុ** ÷ សេចក្តីណែនាំក្នុងការរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការលទ្ធកម្មគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់ឆ្នាំ២០១៨។

**យោង** ÷ -សេចក្តីសម្រេចលេខ ០០១ សស/គ.ជ.អ.ប ចុះថ្ងៃទី ១៤ ខែមករា ឆ្នាំ២០០៩ ស្តីពីការដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់  
សៀវភៅណែនាំស្តីពីការអនុវត្តគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់។  
-សេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ០៤៨ សជណ/គ.ជ.អ.ប ចុះថ្ងៃទី ១៥ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១០ និងសេចក្តីជូនដំណឹង  
០៧៦ សជណ/គ.ជ.អ.ប ចុះថ្ងៃទី ០៤ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១២ ស្តីពីការដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់នូវគោលការណ៍ណែនាំ  
នាំថ្មីមួយចំនួនស្តីពីការអនុវត្តគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់។

សេចក្តីជូនមានចែងក្នុងកម្មវត្ថុ និងយោងខាងលើ ខ្ញុំសូមជម្រាបជូនឯកឧត្តម លោកជំទាវមេត្តាជ្រាបថា  
សៀវភៅ ណែនាំស្តីពីការអនុវត្តគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់ឆ្នាំ២០០៩ (PIM) តម្រូវឱ្យរាជធានី ខេត្តរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នក  
ទទួលបានការប្រចាំ ឆ្នាំបានចប់សព្វគ្រប់មិនឱ្យហួសពីថ្ងៃទី ៣១ ខែធ្នូ។ ដំណើរការនេះ ត្រូវចាប់ផ្តើមពីការបង្កើតគណៈកម្មការ  
បុរេលក្ខណៈសម្បត្តិអ្នកទទួលបាន និងការប្រកាសស្តីពីការដាក់ពាក្យចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានឆ្នាំ២០១៨ តាម  
រាជធានី ខេត្ត និងមួយ តាមទម្រង់ទី២៣ ដែលការប្រកាសនេះមិនត្រូវឱ្យយឺតជាងថ្ងៃទី ៣០ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៧ ឡើយ និង  
ត្រូវផ្សព្វផ្សាយឱ្យបានទូលំទូលាយ ជាពិសេសត្រូវបិទផ្សព្វផ្សាយលើក្តារព័ត៌មានរបស់សាលារាជធានី ខេត្ត និងក្រុង  
ស្រុក ខណ្ឌ។ ដោយសារមានភាពមិនប្រក្រតីក្នុងការរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានក្នុងខេត្តមួយចំនួនកន្លងមក លេខាធិការ  
ដ្ឋាន គ.ជ.អ.ប ស្នើសុំគណៈកម្មការបុរេលក្ខណៈសម្បត្តិរាជធានី ខេត្តយកចិត្តទុកដាក់ និងជ្រើសរើសវិធី រៀបចំបញ្ជីឈ្មោះ  
អ្នកទទួលបានចាប់ពីការទទួលបានពាក្យស្នើសុំ ក៏ដូចជាការវាយតម្លៃគុណភាពគម្រោង គ្រឿងចក្រ និង បុគ្គលិកជំនាញក្នុង  
ដើម្បីធានាបាននូវគុណភាព គណនេយ្យភាព និងការប្រកួតប្រជែង។ ដំណើរការ និងនីតិវិធីនៃការរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួល  
បានចែងលម្អិតក្នុងជំពូក ៣ ចំណុច ៣.២ នៃសៀវភៅ PIM។

រាជធានី ខេត្តត្រូវធ្វើជូនលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.អ.ប នូវបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានទម្រង់៣១ និងបញ្ជីឡៅអ្នក  
ទទួលបានទម្រង់៣២(បើមាន) បន្ទាប់ពីចុះហត្ថលេខាដោយរើបាលរាជធានី ខេត្តសាមី ដើម្បីប្រកាសផ្សាយជាសាធារណៈ  
នៅគេហទំព័ររបស់លេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.អ.ប។

អាស្រ័យដូចបានជម្រាបជូន សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវចាត់វិធានការតាមខ្លឹមសារនៃសេចក្តីណែនាំនេះ  
ប្រកបដោយ ប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់។

សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវទទួលនូវការគោរពរាប់អានដ៏ស្មោះអំពីខ្ញុំ។

  
ប្រធានលេខាធិការជាតិ គ.ជ.អ.ប